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Θεσσαλονίκη, 31/05/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

Προς: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Την κατ’  εξαίρεση έγκριση κυκλοφορίας  ζιζανιοκτόνων  στο βαμβάκι  ζητούν
βαμβακοπαραγωγοί»

Κύριε Υπουργέ,

οι  αγροτικοί  φορείς  των βαμβακοπαραγωγών της Βόρειας Ελλάδας και  άλλων περιοχών της
χώρας έχουν ζητήσει έγκαιρα από το ΥΠΑΑΤ την κατ’εξαίρεση έγκριση κυκλοφορίας επί 120
ημέρες φυτοπροστατευτικών προϊόντων για τον έλεγχο ζιζανίων με μεταφυτρωτική εφαρμογή
στην καλλιέργεια  του βαμβακιού,  για  την αντιμετώπιση δύσκολων ζιζανίων (πχ κύπερη και
αγριοβαμβακιά).  Αυτή  τη  στιγμή,  δεν  υπάρχει  άλλη  εναλλακτική  λύση  για  μεταφυτρωτική
καταπολέμησή  τους,  λόγω  του  ότι  τα  εγκεκριμένα  στη  χώρα  μας  σκευάσματα  για  την
καλλιέργεια  του  βάμβακος  έχουν  μόνο  προσπαρτικές  και  προφυτρωτικές  εφαρμογές.  Το  δε
πρόβλημα της ζιζανιοκτονίας, τη φετινή χρονιά, διογκώνεται, λόγω έλλειψης εργατικών χεριών,
εξαιτίας της πανδημίας του κορωνοϊού.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κος Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  προχωρήσετε  έγκαιρα  στην  «κατ’  εξαίρεση  κυκλοφορία  επί  120  ημέρες
φυτοπροστατευτικών προϊόντων για την καλλιέργεια βάμβακος»;

Ο ερωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος
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